
Certificate of Registration 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

This is to certify that the quality management system of 
 

 
has been assessed and registered by Intertek as conforming to the requirements of 

ISO 9001:2008 
 

The quality management system is applicable to 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
In the issuance of this certificate, Intertek assumes no liability to any party other than to the Client, and then only in accordance with the agreed upon Certification Agreement.  This certificate’s 
validity is subject to the organization maintaining their system in accordance with Intertek’s requirements for systems certification.  Validity may be confirmed via email at 
certificate.validation@intertek.com or by scanning the code to the right with a smartphone. 
 
The certificate remains the property of Intertek, to whom it must be returned upon request.    CT-ISO 9001-2008-SCC-EN-LT-L-04.jan.12  

 
 

Calin Moldovean, President, Business Assurance 
Intertek Testing Services NA Ltd. – Lachine, QC, Canada 

 

The development, manufacturing and servicing of integrated electronic products.

Certificate Number: 2168-6 
Initial Certification Date: 20 December 1995 
Certificate Issue Date: 2 April 2013 
Certificate Expiry Date: 2 April 2016 

Hypertechnology Ciara Inc.
9300 TransCanada Highway, Saint-Laurent, Québec, H4S 1K5, Canada 



Certificat d’enregistrement 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Ce document confirme que le système de management de la qualité de 
 

 
a été audité et enregistré par Intertek comme satisfaisant aux exigences de la norme 

ISO 9001:2008 
 

Le système de management de la qualité est applicable à 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
Intertek n’assume aucune responsabilité envers les tierces parties quant à l’émission de ce certificat conformément aux clauses définies dans l’entente de certification. La validité de ce certificat 
est assujettie au maintien du système par l’organisation conformément aux exigences d’Intertek en matière de certification de systèmes. Sa validité peut être vérifiée via courriel au 
certificate.validation@intertek.com ou en lisant numériquement le code, que vous trouverez à droite, avec un « Téléphone intelligent ».  
 
Ce certificat demeure la propriété d’Intertek et devra lui être retourné sur demande.                                           CT-ISO9001-2008-SCC-FR-LT-L-04.jan.12 

 
 

Calin Moldovean, Président, Business Assurance 
Services d’essais Intertek AN Ltée. – Lachine, QC, Canada 

 
Hypertechnologie Ciara Inc.

9300, autoroute Transcanadienne, Saint-Laurent, Québec, H4S 1K5, Canada 

Le développement, les opérations manufacturières et le service de produits électroniques intégrés. 
 

Numéro de certificat : 2168-6 
Date de certification initiale : 20 décembre 1995 
Date d’émission du certificat : 2 avril 2013 
Date d’expiration du certificat : 2 avril 2016 
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